
Oświadczenie złożone przez senatorów 

Stanisława Gawłowskiego i Magdalenę Kochan 

na 42. posiedzeniu Senatu 

w dniu 19 maja 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Chcielibyśmy zapytać o realizację przedsięwzięć związanych z przebudową drogi wodnej, toru wodnego 

na terenie portu Szczecin. 

Zostały zabezpieczone pieniądze unijne przez rząd Platformy na pogłębienie toru podejściowego do portu 

Szczecin do głębokości 12,5 m. Ta inwestycja w zasadzie już się zakończyła, ale statki nadal nie wpłyną, bo 

trzeba przebudować tor na terenie całego portu oraz przebudować nabrzeża portowe. 

Chcemy wiedzieć, kiedy ten proces się rozpocznie. To jest, zwłaszcza w części dotyczącej toru wodnego, 

zadanie po stronie administracji rządowej, bo za bezpieczeństwo żeglugi morskiej odpowiada administracja 

morska. Czy porty Szczecin i Świnoujście będą realizować to w jakimś zakresie? Pytamy, ponieważ jest to 

spółka Skarbu Państwa. To również chcielibyśmy wiedzieć, chcielibyśmy uzyskać tego typu informacje od 

ministra. 
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